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Ověřovatel zápisu Jan Dudák zápis odmítl podepsat s tím, že trvá na tom, aby do bodu 6 

Příkazní smlouva na zajištění výběrového řízení dodavatele sportovní haly, do druhého 

odstavce o diskusi na toto téma, byl do stávající věty  

 

„Marek Sklenář jako předseda stavební komise na dotaz Jana Dudáka sdělil, že studie 

optimalizace haly dosud nebyla projednávána stavební komisí, nebylo třeba, budou se zabývat 

až standardy haly.“ 

 
doplněn text tak, že by zněla: 
 
„Marek Sklenář jako předseda stavební komise na dotaz Jana Dudáka sdělil, že studie 
optimalizace haly dosud nebyla projednávána stavební komisí, nebylo třeba, členům studii 
zaslal emailem, budou se zabývat až standardy haly.“ 
 
 
V Telnici dne: 20.3.2024 
 
Zapsala: Leona Bímová, starostka  ……………………………………………… 
 


